日中トライアル課題

ご提出日：107年07月28日

試験時間：13時～17時

＜注意事項＞

試験課題の取り扱いについて
課題ファイルのお取り扱いにはご注意ください。また、ファイルのコピーおよび第三者への譲渡は固くお断りいたします。

なお、訳文提出後はお使いのコンピューターから電子データを消去していただき、出力紙はシュレッダー（またはそれに準じる方法）での廃棄をお願いいたします。

----------------------------------------------------------------------------------------------------------

• Enhanced search visuals to find the products more easily.
強化搜尋介面，找商品更容易！


• You can also view "Related Keywords" in the search. These are related to the products you are searching for. This is another great way for you to discover more products that you might like.

您也可以試試搜尋裡的「相關字」，除了能找到欲搜尋產品的相關資訊，同時您也可能發掘更多喜歡的商品。

 [Buy directly from shops in Japan]
Japanese quality and craftsmanship shipped to your doorstep. Discover thousands of shops that sell fashion goods, cosmetics, electronics, watches, jewelry, kitchenware, food, drinks, green tea, baby products, games, etc.

［輕鬆購入日本商品］

日本運送到府，品質保證的精美工藝。上千家五花八門的商店，專門販賣流行商品、保養品、電子用品、手錶、珠寶、廚具、食品飲品、綠茶、嬰兒用品，以及遊戲等等。

[Multiple payment methods]
Many of our shops accept credit cards, PayPal, Alipay, UnionPay.
［多元付款方式］

我們許多店家都接受信用卡、PayPal、支付寶、銀聯等多種支付方式。

Tokyo’s Gritty Face: Ueno Park
東京的堅毅面：上野公園

Crying out for a crescendo? ,Not to disappoint Ueno Koen will fill in any gaps that are still gaping in your Tokyo park experience. 

__________? 上野公園將不負眾望地填補您對東京的公園間印象的空白，帶給您美好的體驗。

Time it just right for the cherry blossom season, enjoy a hanami flower-viewing excursion and you won't regret it. A park that oozes odours and overtures of the city’s past, with quirks and corners dating back to a forgotten culture, here you can strike up a conversation with the locals and you'll remember it for the rest of time.

正逢櫻花盛開的季節，不如來趟賞櫻小旅，絕對讓您不虛此行。公園中散發的氣息，讓您能一窺城市的昔日面貌，菱窗小隅更能帶您回朔到過去，一探將被遺忘的文化遺跡。在這裡，您能自在地與當地居民搭話談天，這種經驗保證讓您永生難忘。

Whatever you were hoping, Tokyo’s impressive portfolio of parks has you completely covered.
令人印象深刻的東京代表公園，將百分之百迎合您所有期待！
